
 

MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA A L’AJUNTAMENT  LA 

RÀPITA PER DEMANAR AL DEPARTAMENT DE SALUT LA REDACCIÓ DEL PROJECTE 

CONSTRUCTIU DEL NOU HOSPITAL DE REFERÈNCIA DE LES TERRES DE L’EBRE. 

 

El Parlament de Catalunya va acordar, aquest passat mes de març,impulsar la construcció del 

nou hospital a Tortosa en una nova ubicació que s’ajusti a les exigències actuals , que sigui 

respectuós amb l’entorn i amb les persones , que doni resposta a les necessitats de la Regió 

Sanitària de les Terres de l’Ebre i que posi fi als greus problemes d’espais i accessibilitat 

derivats de l’actual emplaçament de L’hospital de Tortosa Verge de la Cinta i que sigui 

gestionat per l’ICS. 

En aquest mateix sentit, el parlament va aprovar que el Departament de Salut de la Generalitat 

de Catalunya presenti amb la major celeritat possible el projecte del nou centre sanitari de les 

Terres de l’Ebre a Tortosa, una necessitat urgent per al territori i sobretot  per a la seva gent i 

que no es pot ajornar durant més temps, ja que és una estratègia per al desenvolupament 

econòmic i social. 

Així mateix, el conseller de Salut, Argimon, ha manifestat que cal un nou hospital per a les 

Terres de l’Ebre en un lloc diferent, perquè l’actual Verge de la Cinta té limitacions de 

creixement futur, i té 46 anys i parts on no paga la pena invertir a fons. Tanmateix, ha anunciat 

que es farà una inversió de 30 milions d’euros en l’actual,i  ha contemplat que a partir del 

2025, quan es preveu que s’hagi acabat i estigui operativa la remodelació és quan començarà 

la tramitació del projecte. 

L’ajuntament de Tortosa ha explicat que cedirà a la Generalitat uns terrenys de 70.000 metres 

quadrats necessaris per fer efectiu la construcció d’aquest. 

Davant de tot això i donat que un equipament d’aquestes característiques comporta tota una 

tramitació que es pot allargar en el temps si no s’actua amb celeritat i dedicació, i a més a més 

queda constatat que no se solucionaran substancialment els problemes de l’actual en la 

remodelació prevista, és què es fa necessari fer efectiu de manera immediata i sense més 

dilacions el porta a terme els acords del Parlament de Catalunya per la construcció del nou 

hospital, en un espai amb bona accessibilitat i mobilitat i que tingui garantida qualsevol 

necessitat de creixement futur. 

 

Per tot el que s’ha exposat, el grup municipal  Socialista, sol·licita al Ple de la Corporació de la 

Ràpita l’aprovació dels següents acords: 

1.Instar al departament de Salut de la Generalitat de Catalunya a què faci efectiva, amb la 

màxima brevetat, la redacció del projecte constructiu del nou hospital de les Terres de l’Ebre. 

2.Traslladar aquest acord al Parlament de Catalunya, al govern de la Generalitat, a tots els 

grups parlamentaris del Parlament, a la resta de  Consells Comarcals de les Terres de l’Ebre, 

així com a tots els municipis de les Terres de l’Ebre. 

La Ràpita a 23 de maig de 2022 

http://www.google.es/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0CAcQjRw&url=http://www.lleida.com/teresa-ginesta-riera-psc-municipals-2015/programa&ei=v_NvVbvsIMLkUdWVgIAI&bvm=bv.94911696,d.d24&psig=AFQjCNH5TQxW_7A5cDUz5v5JSPDFqiCPGQ&ust=1433486649359984


 

Rosa Anglés Ballester 

Portaveu del Grup Municipal Socialista 

 

 

 

 


